
a naplňuje, děláte to s láskou, tak to pro vás ani není práce, ale 
koníček. Myslím, že to vede můj byznys k úspěchu a klienti to ze 
mě cítí – to nadšení do práce. 

|Jak se změnil váš život poté, co jste se stala první 
vicemiss v soutěži MISS Slovensko 2021?
Můj život se úplně změnil. Bylo to jedno z nejlepších roz-
hodnutí v mém životě, hodně mě naučilo poznat sebe a své 
kvality, vystoupila jsem ze své komfortní zóny. Původní plán 
byl také jet na soutěž Miss Slovensko, abych zviditelnila 
své podnikání. Byl to pro mě takový marketingový tah, kte-
rý se nakonec povedl. Pocítila jsem nárůst klientely, za což 
jsem velmi vděčná, a salon si díky médiím získal více po-
zornosti lidí.

|A jak se změnil váš život poté, co jste se stala úspěš-
nou kosmetičkou a majitelkou kosmetického salonu?
Můj život se změnil v  tom, že jsem se naučila hodně odpočí-
vat a vím, jak si udělat čas pro sebe, což jsem předtím vůbec 
nedělala... Také se snažím pravidelně chodit na kosmetické 
procedury, masáže, jen tak relaxovat. Musíte také přijímat to, 
co dáváte, aby v tom byla nějaká rovnováha a aby vás práce 
nevyčerpávala a vy jste z ní stále měli radost.

|Nezasteskne se vám někdy po světě showbyznysu, 
jehož jste se mohla stát stálou součástí?
Svět showbyznysu mi moc nechybí. Střežím si své soukromí, je 
to pro mě velmi důležité. Ale tu a tam se ráda ukážu ve společ-
nosti milých lidí a užívám si tu skvělou atmosféru.

|Jaká ošetření ve svém salonu nabízíte a o  jaké je 
největší zájem?
V salonu nabízíme profesionální make-up, ošetření těla ve spre-
ji – zdravý opál, kosmetické ošetření a přístrojové ošetření Hyd-
raFacial je naše velmi oblíbená novinka! Mezi nejoblíbenější 
ošetření patří ošetření těla a obličeje zároveň, Beauty Elixir by 
Sylvia a HydraFacial.

|Posledně jmenovanou proceduru jste sama vymy-
slela?
Ano. Elixír krásy by Sylvia je ošetření, které jsem si sama se-
stavila a vymyslela. Je to jedna z mých oblíbených procedur 
a klienti ji prostě zbožňují! Elixír krásy není jen kosmetika. Celá 
procedura je velmi relaxační a uklidňující. Esenciální oleje se 
používají také ke zklidnění mysli a celkové relaxaci. Součástí 
je kosmetická 20minutová masáž spolu s baňkováním obličeje 
a dekoltu. Během masáže jsou zahrnuty také kameny guasha, 
spolu s příjemnou masáží hlavy a rukou. Používají se nejúčin-
nější produkty značky GERnétic, které mají dlouhodobý účinek 
na pokožku.

|Dokážete svým klientkám kromě ošetření předat 
informaci o tom, jak je důležité si lehnout na kosme-
tické lehátko a v klidu relaxovat?
Vždy se snažím vyjít klientům vstříc z  hlediska psychického 
komfortu. Pokud to klient vnímá jako psychickou pohodu mít 
se mnou příjemný rozhovor, jsem tomu otevřená. Je to i forma 
relaxace, pokud si s někým příjemně popovídáte. Samozřejmě 
mám i klienty, u nichž vidím, že jsou vyčerpaní, takže je mile 
uvedu do relaxace a nechám je, aby si ošetření užili naplno.

|Dokážete relaxovat vy sama? Třeba na dovolené 
úplně vypnout mobil a jen odpočívat? 
Ano. Na dovolené se snažím příliš nebrat telefon do rukou 
a užívat si přítomný okamžik. Někdy to ale nemůžete udělat, 
když máte svůj vlastní podnik a máte odpovědnost.

|Jaký je váš názor na přehnaně zvětšené rty – 
opravdu už jim odzvonilo?
Osobně nemám ráda příliš velké rty, ale je to osobní záleži-
tost každého, komu se to líbí, měl by si to dopřát. Myslím si 
a začínám si všímat, že se do módy pomalu, ale jistě vrací při-
rozenost. Všímám si sama sebe, že čím jsem starší, tím více mě 
přitahuje přirozená krása.

|Jakou technologii podporující ošetření rukama 
máte ve svém salonu?
V  salonu nabízíme příjemný teplý parafínový zábal spojený 
s masáží rukou.

|Jakému ošetření za pomoci přístrojové techniky 
dáváte přednost vy sama?
Pro mě je to určitě přístroj HydraFacial, který slouží k  hojení 
kůže, je bezbolestný, zákrok je velmi šetrný a výsledek ošetření 
je naprosto báječný!
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Vítězka soutěže pro kosmetické profesionály Česko-Sloven-
ská Hvězda Partnerských salonů GERnétic, za níž stojí zastou-
pení stejnojmenné kosmetické značky pro český a slovenský 
trh, je známa: tři z cen včetně titulu absolutní vítězky soutěže 
putují do bratislavského kosmetického salonu, který vlastní  
Gerneticienne Sylvia Šulíková. 

Posláním soutěže je poukázat na přínosnost profese odborníků na péči 
o pokožku tváře i celého těla, protože jejich služby dalekosáhle překra-
čují pouhé nanášení krémů. Letošní ročník se soustředil na vyzdvihnutí 
přínosu pravidelné návštěvy kosmetičky jako prvku duševní hygieny, 
který přispívá k celkové duševní pohodě a lepšímu vnímání sebe sama.

TROJNÁSOBNÁ 
HVĚZDA GERNÉTIC

Vítězky soutěže Česko-Slovenska 
Hvězda Partnerských salónů GERnetic 2024 
s Alenou Kimlovou (první zleva), hlavní kosmetičkou a školitelkou GERnétic

SYLVIA ŠULÍKOVÁ 
Absolutní vítězka soutěže Hvězda GERnétic 

Soutěží se v  šesti kategoriích a  dvě ocenění jsou 
udělována jako mimořádná. Letošní absolutní vítěz-
kou se stala Sylvia Šulíková. První vicemiss Miss Slo-
vensko 2021 vždy toužila pracovat v oblasti beauty 
a tento sen se jí splnil a svůj kosmetický salon otevře-
la v roce 2020. 

| V první řadě vám gratuluji k trojnásobnému 
vítězství. Jak si vysvětlujete, že jste ve svém 
oboru tak úspěšná? V čem si myslíte, že spočí-
vá tajemství vašeho úspěchu?
Myslím si, že pokud děláte to, co vás opravdu baví 


